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Intercommunale ILVA  –  Financiële situatie

De Intercommunale Land van Aalst (ILVA) kampt
met financiële problemen, die op de eerste plaats
zijn veroorzaakt door de zware leninglast om de
composteringsinstallatie in Schendelbeke (Ge-
raardsbergen) af te betalen.

Het college van commissarissen heeft al meermaals
zijn bezorgdheid over de schuldenproblematiek
uitgedrukt en de provincie Oost-Vlaanderen, die
zich voor een deel borg heeft gesteld, maakt zich
eveneens zorgen.

1. Welke maatregelen heeft de minister de laatste
vijf jaar als toezichthoudende overheid geno-
men of laten nemen ten aanzien van ILVA en
om welke dossiers ging het dan ?

2. In welke mate heeft ILVA financiële problemen
en welke maatregelen heeft de minister in dit
kader genomen ?

Antwoord

1. Wat mijn optreden als toezichthoudende over-
heid betreft, moet ik mij uiteraard beperken tot
mijn ambtsperiode als minister.

Tijdens de laatste vier jaar is de toezichthou-
dende overheid opgetreden in de hierna ge-
noemde dossiers met betrekking tot de Inter-
communale Land van Aalst, waarbij ik zowel de
beslissingen in het kader van het algemeen en
het bijzonder toezicht vermeld, als briefwisse-
ling en andere stukken, uitgaande hetzij van
mijn ambt, hetzij van de regeringscommissaris :

– goedkeuring van statutenwijziging : buiten-
gewone algemene vergadering van 20 de-
cember 1995  –  ministerieel besluit van 4
juni 1996 ;

– drie onteigeningsdossiers : tweemaal werd
machtiging tot onteigening verleend (24 ok-
tober 1994 en 12 april 1996) en éénmaal
werd de onteigeningsmachtiging geweigerd
(29 mei 1995) ;

– adviesverstrekking aan de voorzitter van
ILVA betreffende de syndicale afvaardiging
in de intercommunale (19 december 1995) ;

– beantwoorden van vragen van een vak-
bondsafgevaardigde van ILVA met betrek-

king tot het begrip "openbare dienst" (5 fe-
bruari 1996) ;

– behandeling van een klacht via de ombuds-
man betreffende de stopzetting van een ont-
eigeningsprocedure (26 februari 1996) ;

– brief aan de voorzitter (17 juli 1996) in ver-
band met het nazicht jaarrekeningen 1994-
1995 ;

– behandelen van een klacht in verband met
een gemeenteraadsbeslissing betreffende de
afvoer van groenten-, fruit-, tuinafval (GFT)
(23 januari 1997) ;

– brief aan de voorzitter (3 november 1997) in
verband met het nazicht jaarrekeningen
1996 ;

– beantwoorden van een vraag van een lid van
het Vlaams Parlement (20 november 1997) ;

– schorsing van de opdracht tot levering van
een containerwagen (6 augustus 1998) ;

– schorsing van de aanstelling van een direc-
teur-generaal (19 januari 1999).

2. Het is mij niet duidelijk waarop de Vlaamse
volksvertegenwoordiger zicht steunt om te be-
weren dat de Intercommunale Land van Aalst
met zware financiële problemen kampt ten ge-
volge van de oprichting van een GFT-composte-
ringsinstallatie.

Weliswaar sloot het boekjaar 1996 af met een
verlies van 88 miljoen frank, maar in 1997 werd
daarentegen een winst van 48 miljoen geboekt.
Nu de composteringsinstallatie volop in bedrijf
is genomen, verwacht men in 1998 alleen reeds
voor de GFT-verwerking een positief resultaat
van ongeveer 45 miljoen frank. In dat geraamd
resultaat wordt onder meer rekening gehouden
met de leningslasten, de afschrijvingen en de
personeelskosten ten bedrage van respectieve-
lijk ongeveer 22, 35 en 40 miljoen frank.

Bovendien bedroegen per 31 december 1997 de
geldbeleggingen en de beschikbare middelen
ruim 440 miljoen frank (stijging met 120 miljoen

frank ten opzichte van 1996). De geldmiddelen
werden dus niet aangetast door de investering
in de GFT-composteringsinstallatie (570 miljoen
frank), omdat de financiering ervan door lenin-
gen (400 miljoen) en subsidies (167 miljoen) ge-
beurde.



Het laatste verslag van het college van commis-
sarissen aan de algemene vergadering stelt de
omzetstijging vast (voor alle activiteitsdomei-
nen samen ongeveer plus 45 % ten opzichte van
het vorige boekjaar), merkt de meeruitgave in
de personeelskosten op en het lagere bedrag
aan voorzieningen. Het dringt aan op een volge-
houden kostenbeheersing, maar dat kan moei-
lijk als een negatief verslag worden beschouwd.

Op basis van deze gegevens bestaat er, mijns in-
ziens, geen aanleiding om maatregelen in welke
zin dan ook te treffen.


